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` Protokół  Nr 83/2013 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 28 marca  2013 r. o godz. 10:30  

w Starostwie Powiatowym w Środzie Śląskiej 
 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu 
Witold Rutkowski - Przewodniczący Rady Powiatu  
 
Starosta 
Przywitał członków zarządu i przedstawił porządek posiedzenia. 
 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3.Przyjęcie protokołu 81/2013 Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4.Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
-  zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013 
5.Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- ustalenia rozkładu  godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie 
powiatu średzkiego, 
6.Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
-  wyrażania zgody przez Zarząd na udzielenie przewoźnikom zgód na korzystanie z 
przystanków komunikacyjnych na dotychczasowych zasadach do końca 2013 roku, 
- akceptacji oferty przedstawionej przez Średzką Wodę Spółkę z o.o. na odtworzenie 
odcinka drogi powiatowej po umieszczeniu kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej 
w miejscowości Proszków. 
7.Sprawy różne. 
 
Za przyjęciem porządku członkowie Zarządu, głosowali: 
 

                  Za- 4   P-0    W-0  (nieobecny Wicestarosta) 
 
Ad.3/ Przyjęcie protokołu 81/2013 Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 

Za-4   P-0   W-0  (nieobecny Wicestarosta) 
 

Na salę wszedł Wicestarosta. 
Obecnych pięciu członków Zarządu Powiatu 
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Ad.4/Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 
-  zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2013 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że zmiany dotyczą Nadzoru Budowlanego oraz  gospodarki mieniem 
Skarbu Państwa, Wojnowice dość dużo pieniędzy pochłaniają. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał czy Wojewoda nie daje pieniędzy na ten obiekt? 
 
Starosta 
Powiedział, że za każdym razem, na każdą kwotę występujemy i już było kilka pism. 
Dodał, że wystąpiliśmy z kompletem dokumentów o wydanie zgody na rozpoczęcie 
procedury sprzedażowej. 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że Starosta przejął to w imieniu Skarbu Państwa. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, od kogo? 
 
Starosta 
Powiedział, że od Stowarzyszenia, które wcześniej wypowiedziało umowę. 
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał, czy mamy gdzieś zapisane, że Wojewoda będzie pokrywał koszty? 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że to wynika z ustawy. Dodała, że na razie korzystamy z tego, że 
przysługuje nam dotacja dla Starostwa, natomiast  nie mamy jeszcze decyzji na te 
178.000.000 zł. 
 
Starosta 
Powiedział, że tak, czy inaczej przed nami jest kilka miesięcy utrzymywania obiektu. 
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu, głosowali: 
 

Za-5     P-0     W-0 
 
Ad.5/Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
- ustalenia rozkładu  godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie 
powiatu średzkiego, 
 
Starosta 
Powiedział, że zmiana dotyczy dwóch elementów: zmiany godzin pracy apteki PCZ-
tu w Środzie Śląskiej oraz apteki „Dolmed” w Lutyni. Dodał, że apteka „Dolmed” 
przesuwa godziny otwarcia apteki od godziny 9:00 do godziny  17:00, a apteka  PCZ-
tu wydłuża pracę apteki, w każdy dzień tygodnia, od poniedziałku do niedzieli do 



 

3 
 

godz. 20:00. Dodał, że to jest dobrym rozwiązaniem, prowadzone są rozmowy, aby 
jeszcze wydłużyć te godziny. Było blisko wydłużenia do godziny 22:00, nie  mniej 
jednak przede wszystkim związane jest to z badaniem rynku. To spowodowało, że 
trzeba było dopasować wszystkie godziny aptek dyżurujących, w całym powiecie. 
Uchwała ma opinie 5-ciu gmin, jedna opinia jest negatywna – ze strony Gminy 
Udanin oraz opinia pozytywna Dolnośląskiej Izby Aptekarskiej. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że rozmawiał z Prezesem Pachołkiem i miesiąc temu powiedział, że już 
jest prawie decyzja, że od czerwca będzie prawdopodobnie otwarta do 22:00. 
Powiedziałem mu, żeby przysłał to na piśmie, to wtedy już w tej uchwale nie trzeba 
będzie zmieniać, on mi powiedział, że na piśmie tego dać nie mogą, bo się jeszcze 
zastanawiają. 
 
Za zaopiniowaniem uchwały członkowie Zarządu Powiatu, głosowali: 
 

Za-5   P-0   W-0 
 
Ad.6/Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
 
-  wyrażania zgody przez Zarząd na udzielenie przewoźnikom zgód na korzystanie z 
przystanków komunikacyjnych na dotychczasowych zasadach do końca 2013 roku, 
 
Starosta 
Powiedział, że wystąpiliśmy do wszystkich gmin z wnioskiem o przejęcie zarządzania 
wszystkimi przystankami na terenie całego Powiatu, jest to związane przede 
wszystkim ze zmianą przepisów, które weszły w życie 1 stycznia. Dodał, że 
generalnie utrzymanie czystości należy do gmin – to jest temat jakby rozwiązany, 
chodzi o numerację przystanków według nowej ustawy, a co się z tym wiąże 
oczywiście oplakatowanie, rozkłady jazdy itd. I gminy wtedy jakby miały na terenie 
swoim te przystanki, to mogłyby zawierać już bezpośrednio z przewoźnikami umowy 
na ich korzystanie. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że od 1 marca za korzystanie z przystanków można pobierać opłaty, czyli 
jak do teraz, do 1 marca obowiązkiem przewoźnika było zamieszczanie rozkładów 
jazdy itd., to od 1 marca obowiązkiem zarządcy przystanku jest słupek, tablica na 
rozkłady i jednakowe rozkłady. Dodał, że już teraz rozkłady jazdy przewoźnik ma 
prawo przekazać na płycie, a my mamy jednakowe wydrukować, powiesić i za to 
możemy brać opłatę za korzystanie. Cztery gminy są zainteresowane, dlatego, że tak 
jak do teraz sprzątają na swój koszt itd., to opłata za korzystanie na podstawie 
umowy będzie mogła pokrywać koszty utrzymania przystanków. 
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że tu jest inny problem i on dotyczy prawie każdej gminy, są przystanki 
postawione przez urzędy w naszym Powiecie, a parę metrów dalej stoi kawałek rurki 
i na tej rurce jest rozkład jazdy. Dodał, że tutaj należałoby pójść w tą stronę, że jeżeli 
we wsi, w niedużym obrębie jest przystanek to ten jeden przystanek powinien 
wystarczyć dla wszystkich, ponieważ jest schronienie, jest możliwość powieszenia 
rozkładu jazdy, a tutaj te koszty związane, co mówił Pan Starosta z utrzymaniem, czy 
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opłatą za przystanek powoduje to, że on sobie tam stawia kawałek rozkładu jazdy na 
jakimś papierze. Dodał, że tutaj nikt nie powinien dawać jakiejś dodatkowej zgody na 
to, żeby było ileś tam punktów, czy przystanków, przede wszystkim ze względu na 
bezpieczeństwo. 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że samoistne stawianie słupków jest niedozwolone. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że to nie jest samoistne stawianie, tylko w większości gminy stawiają za 
zgodą zarządcy drogi. Dodał, że jeżeli zarządcą drogi jest Powiat, to za zgodą 
Powiatu, a jeżeli Gmina to za zgodą Wójta. 
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że bez względu na to, kto jest tutaj, należałoby dojść do jakiegoś 
porozumienia między właścicielem, gminą i powiatem. Dodał, że przystanek jest to 
miejsce tzw. wydzielone, jest tam wiata, jest to teren utwardzony. Dodał, że w 
Krynicznie są trzy przystanki, mamy jeden zakręt zaraz mamy drugi zakręt. 
 
Sekretarz  
Powiedział, że w Piotrowicach na dzień dzisiejszy też są trzy przystanki, niedawno 
został utworzony dodatkowy („na żądanie”), zgodnie z wolą dużej grupy 
mieszkańców z tej części miejscowości. To jest bardzo długa wieś. 
 
Starosta 
Powiedział, że tak, czy inaczej wniosek Wydziału polega na tym, abyśmy zgodzili się 
na takie rozwiązanie, że do końca tego roku korzystanie przez przewoźników jeszcze 
na tych samych zasadach będzie się odbywało. Dodał, że w tym roku dopniemy 
temat przekazania gminom, tak jak tutaj powiedział Wicestarosta, że cztery gminy są 
zainteresowane przejęciem przystanków. Jeszcze teraz nie wiemy kto w przypadku 
przejęcia ponumeruje je. Jesteśmy teraz na etapie inwentaryzacji wszystkich 
przystanków. 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że właścicielem przystanków będzie gmina. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że zarządca drogi. 
 
Starosta 
Powiedział, że proponuje się przychylić do wniosku Wydziału Mienia i Infrastruktury 
Drogowej, aby do końca roku zostawić ten temat tak, jak jest, a my przez ten rok 
uporządkujemy te sprawy i podpiszemy umowy z gminami. Dodał, że Malczyce nie 
są zainteresowane. Dodał, że wobec tego, jeżeli nie ma innych zastrzeżeń proponuje 
przychylić się do w/w wniosku. 
 
Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę członkowie Zarządu Powiatu, 
głosowali: 
 

Za- 5    P-0    W-0 
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- akceptacji oferty przedstawionej przez Średzką Wodę Spółkę z o.o. na odtworzenie 
odcinka drogi powiatowej po umieszczeniu kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej 
w miejscowości Proszków. 
 
Starosta 
Zaproponował przełożyć w/w stanowisko na następne posiedzenie Zarządu. 
 
Za stanowiskiem zaproponowanym przez Starostę członkowie Zarządu Powiatu, 
głosowali: 
 

Za-5    P-0   W-0 
 
Protokołowała: 
         (-) 
Magdalena Rutkowska                         PODPISY: 

           
Sebastian Burdzy ……………(-)…………… 

  
          Mieczysław Kudryński ………(-)………….... 

 
          Czesław Kaczmarek ………(-)……………… 

 
          Grzegorz Pierzchalski ……(-)……………… 

 
                          Józef Chabraszewski …………(-)………….. 
 
      Janina Gawlik          ………(-)……………… 
 
                                                                Mariusz Żałobniak …………(-)……………… 
 
       
 


